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P r o t o k ó ł    Nr  XXII/2020 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  26  listopada  2020  roku 

odbytej w trybie zdalnym  
w  godzinach  od  800  do  915  

 
Otwarcia zdalnej XXII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz 
Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXII sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad zdalnej XXII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 
    1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 

    2. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

  
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia wysokości 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXII/153/2020   

 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXII/154/2020   

 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2020.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXII/155/2020   
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Sępoleńskiemu. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXII/156/2020   
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8. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

  
 9. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
10. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Radni jednogłośnie 15 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 
(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 
Rada Miejska na XXII sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      
 
Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej. 

 
Radni jednogłośnie 15 głosami za przyjęciem protokołu z XXI sesji 

Rady Miejskiej. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 

  
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Wojciech Głomski.  
 

Na wstępie Burmistrz Kamienia Krajeńskiego poinformował, że 
włodarze z terenu Powiatu Sępoleńskiego wystosowali pismo do Pana 

Mateusza Morawieckiego Prezesa Rady Ministrów, informujące o sytuacji 
jaka jest na „rynku śmieciowym”. Wysłano również pismo do Marszałka 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego informujące o złej sytuacji na RIPOK-

u w Bladowie oraz zawierające prośbę o utworzenie powiatowego RIPOK-u 
(dla Powiatu Sępoleńskiego). Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że 

Powiat Sępoleński produkuje dużą ilość odpadów komunalnych, dlatego też 
powstanie przedmiotowego RIPOK-u byłoby uzasadnione.       

Następnie poinformował, że Gmina Kamień Krajeński ogłosiła                 

w październiku przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych w 2021 roku. W przetargu złożona została jedna oferta, której 
cena wynosi 1.742.183,08 zł. Złożył ją Zakład Gospodarki Komunalnej                   

i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Kamieniu Krajeńskim. 
W dalszej części przedstawił propozycję miesięcznych stawek opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy: 
1) stawka podstawowa w wysokości 27,00 zł, w przypadku gdy odpady 

komunalne są gromadzone i odbierane w sposób selektywny; 
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2) stawka podwyższona w wysokości 54,00 zł, w przypadku gdy właściciel 

nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów w sposób 
selektywny. 

3) zwalnia się w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym, za miesiąc od jednego mieszkańca                  
w wysokości 1,00 zł.  

Propozycja ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok, w przypadku nieruchomości, na których znajdują się 
domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku           
w wysokości: 
1) w przypadku, gdy odpady komunalne są gromadzone i odbierane             

w sposób selektywny – 169,00 zł na rok od domku letniskowego lub innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

2) w przypadku, gdy właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku 
zbierania odpadów w sposób selektywny – 338,00 zł na rok od domku 
letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. 
 

Następnie Burmistrz Wojciech Głomski dokonał szczegółowego 

przedstawienia kosztów związanych z gospodarowaniem odpadami 
komunalnymi. Przedstawił m.in. cennik odbioru odpadów w Bladowie na rok 

2021: 
- odpady zmieszane 435 zł za tonę , tj. 9% zwyżka w stosunku do roku 2020 
- odpady ulegające biodegradacji 200,00 zł za tonę , tj. 11% zwyżka 

- odpady segregowane papier 200,00 zł za tonę, tj. 100 % zwyżka 
- odpady segregowane plastik 250,00 zł za tonę, tj. 150% zwyżka 
- odpady ze szkła 250,00 zł za tonę, tj. 150% zwyżka 

- odpady wielkogabarytowe 900,00 zł za tonę, tj. 50% zwyżka w stosunku do 
roku 2020.   

 Poinformował również, że na cenę kosztu odbioru i zagospodarowania 
odpadów (1.742.183,08 zł) mają wpływ następujące czynniki: 
- koszt zagospodarowania odpadów – 44% 

- koszt wynagrodzenia pracowników – 21% 
- koszt zakupu paliwa – 6% 

- koszty pośrednie – 14% 
- amortyzacja środków trwałych – 6% 
- eksploatacja o remonty pojazdów – 3% 

- zakup worków do segregacji – 2% 
- ubezpieczenie pojazdów oraz podatek od środków transportu – 1% 
 

Radna Natalia Marciniak zwróciła uwagę, że stawka za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi znacząco wzrosła. Podkreśliła, że można się 

spodziewać, że w przyszłym roku również będzie podwyżka. Stwierdziła, że 
najbardziej taki wzrost odczują duże rodziny i przede wszystkim emeryci. 
Zwróciła uwagę na to, że w Gminie Kamień Krajeński jest dużo emerytów. 

Zapytała czy planowane jest z tego tytułu jakieś wsparcie dla mieszkańców         
i czy Pan Burmistrz bierze pod uwagę np. dopłatę do wody.    
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Burmistrz Wojciech Głomski zwrócił uwagę na to, że sytuacja emerytów jest 

gorsza niż rodzin wielodzietnych. Poinformował również, że dopłata nie jest 
przewidziana, a gdyby miała obowiązywać to musiałaby być ona dla 

wszystkich mieszkańców, zarówno mieszkających na wsi jak i w mieście. 
Podkreślił, że głos Rady w roku ubiegłym był taki, aby zdjąć dopłaty. Dlatego 
też takich dopłat w roku bieżącym już nie było. Stwierdził, że nie powinno 

być dopłat do wody, a jeżeli miałyby być to należy zdjąć inwestycje, które 
zostały przewidziane w budżecie. Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił 
również, że odnośnie wsparcia dla mieszkańców, w uzgodnieniu z komisjami 

Rady Miejskiej, podjęto decyzję, że nie będzie podwyżki żadnych podatków 
lokalnych. Taka jest pomoc dla mieszkańców. Podkreślił, że większość gmin 

przewiduje podwyżki podatków o około 4%. Kolejny raz zwrócił uwagę, że             
w uzgodnieniu z Wysoką Radą, nie będzie żadnych podwyżek podatków na 
rok 2021. Jest to pomoc dla wszystkich, ponieważ wszyscy płacą podatki.      

 
Radny Dariusz Foleżyński podziękował Burmistrzowi za obszerne 

przedstawienie kosztów, o które prosił. Stwierdził jednak, że o tych kosztach 
powinni dowiedzieć się wszyscy mieszkańcy, ponieważ nie każdy czyta BIP            
i orientuje się w temacie. Tymi kosztami obarczana jest Rada oraz Pan 

Burmistrz. Niektórzy mieszkańcy nie mają pojęcia o tym jakie są koszty na 
RIPOK-ach. Poprosił o jak najszersze rozpowszechnienie informacji                  
o kosztach.  

 
Burmistrz odpowiedział, że koszty odbioru odpadów na RIPOK-u w Bladowie  

zostaną opublikowane na stronie internetowej Gminy Kamień Krajeński.  
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXII/153/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia wysokości stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi podjęta została                
12 głosami za, przy 2 głosach przeciw (B. Januszewski, S. Skaja) oraz            
1 głosie wstrzymującym się (S. Lubińska).    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXII/154/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
26 listopada 2020 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Radna Sabina Lubińska nawiązała do złożonego 4 miesiące temu wniosku               
w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na przejęcie 
oczyszczalni ścieków w Zamartem. Poprosiła Pana Skarbnika o informację            

w tej sprawie. 
 
Skarbnik Piotr Gustyn stwierdził, że to pytanie skierowane było do Pana 

Burmistrza.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że w tym roku nie ma 
przeznaczonych środków na to zadanie. Zastanawiał się jak będzie 
kształtował się nowy budżet. Podkreślił również, że jeżeli oczyszczalnia 

miałaby zostać przejęta to chciałby, aby spółdzielnia odpowiednio 
przygotowała oczyszczalnię do takiego przejęcia. Jest to podmiot prywatny, 

który chce zdać oczyszczalnię samorządowi, a jest tam sporo do zrobienia. 
Podkreślił, że wykonana została inwestycja w Płociczu, która kosztowała               
6 mln zł. Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił również, że nie uchyla się 

od przejęcia oczyszczalni, ale na dzień dzisiejszy gminy na to nie stać.   
 
Radna Sabina Lubińska poinformowała, że zwróciła się do Wójta 

Szczepańskiego z pytaniem czy byłaby możliwość podłączenia do Doręgowic. 
Stwierdziła, że Wójt odpowiedział, że nie może, ponieważ Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego oddałby go do sądu.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że również jest po rozmowie             

z Wójtem i jeżeli miałoby nastąpić to przyłączenie wówczas gmina musi 
wykonać kolektor przesyłowy. Obowiązywałyby stawki „chojnickie”, które 
różnią się od stawek obowiązujących na naszym terenie.    

 
Radny Sebastian Skaja zapytał o to czy będą jakieś dotacje na budowę 

szamb ekologicznych, a jeżeli tak to kiedy.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że jest dotacja na ekopiece. Do 

szamb nie ma dotacji. Poinformował, że można skontaktować się                      
z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska, ponieważ są dopłaty do 

oczyszczalni przydomowych. Podkreślił również, że oczyszczalnie 
przydomowe mogą powstać tam gdzie nigdy nie będzie sieci sanitarnej.  
 

Radny Sebastian Skaja poinformował, że było to pytanie od mieszkańców 
Niw.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że około 6-7 lat temu powstała tam 
oczyszczalnia i nie będzie przyzwolenia na oczyszczalnie przydomowe. 

Oczyszczalnia ta wybudowana została wspólnie z ARiMR z Gdańska. 
Nawiązał również do oczyszczalni ścieków w Zamartem informując, że 
zwracał się do KOWR w Bydgoszczy i w Warszawie o współfinansowanie                

w rozwiązaniu tego problemu. W przypadku Niw udało się uzyskać pomoc. 
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Podkreślił, że chciałby, aby udało się rozwiązać problem oczyszczalni ścieków 

w Zamartem.          
    

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXII/155/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
26 listopada 2020 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2020 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 

Radny Jarosław Dobek zapytał o punkt poboru wymazów na Covid. 
Poinformował, że w ostatnim czasie dowiedział się, że szpital wprowadza 
odpłatność czyli takie komercyjne działanie tego punktu. Taki test kosztuje 

440 zł. Zapytał czy gminne dofinansowanie będzie w jakiś sposób 
zrekompensowane z zysków, które ten punkt przyniesie i czy udział będzie 
nie tylko w kosztach, ale również w zyskach, co byłoby uzasadnione.    

 
Skarbnik Piotr Gustyn poinformował, że jeżeli będzie prywatne pobieranie 

próbek to obniży to koszty obsługi przedmiotowego punktu. Podkreślił, że 
powinno być to wszystko wzięte pod uwagę do rozliczenia.   
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXII/156/2020 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
26 listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sępoleńskiemu podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 8. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

 
Informację na temat złożonych oświadczeń majątkowych przedstawił 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak.  

 
Ad. 9. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 

Radny Jarosław Dobek w imieniu OSP z Małej Cerkwicy poprosił o zwrócenie 
się z wnioskiem do powiatu o ustawienie znaków ostrzegających o wyjeździe 

samochodu strażackiego z budynku OSP. 
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że wniosek zostanie skierowany 

do powiatu i liczy na jego pozytywne rozpatrzenie.  
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Ad. 10. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XXII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 
 

Na tym obrady XXII sesji zakończono.   
 
 

 
                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/  Kazimierz Warylak    
 

 


